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Debata na ten temat odbyła się w Białostockim Parku Naukowo-Technologicznym, a zorganizował ją „Kurier Poranny”. W
spotkaniu wzięła udział Wioletta Dąbrowska, dyrektor Departamentu Rozwoju Regionalnego Urzędu Marszałkowskiego
Województwa Podlaskiego. Mówiła m.in. o efektach wdrażania programów unijnych, w tym oczywiście Regionalnego
Programu Operacyjnego.

Zapraszamy do przeczytania relacji i obejrzenia debaty. (https://plus.poranny.pl/wiadomosci/a/co-u-nas-zmienily-fundusze-
europejskie-i-jaka-jest-ich-przyszlosc,12743402)
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Co u nas zmieniły fundusze europejskie i jaka jest
ich przyszłość?

https://strategia.wrotapodlasia.pl/
https://plus.poranny.pl/wiadomosci/a/co-u-nas-zmienily-fundusze-europejskie-i-jaka-jest-ich-przyszlosc,12743402

	Co u nas zmieniły fundusze europejskie i jaka jest ich przyszłość?

